
Zápis č.8/2008-09 
 

Akademický senát FSv ČVUT 
 

Zápis z 8. zasedání AS FSv, které se konalo dne 17.12.2008
 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté: prof. Ing. Zdeněk Bittnar, DrSc., prof. Máca, Mgr. Gazda 
 
Dr. Šibrava zahájil 8. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. 
 
Program: 
 

1. Kontrola zápisu 
2. Zpráva o hospodaření FSv za rok 2007  
3.  Různé 

 
Program byl schválen beze změn. 
 
Bod 1. Kontrola zápisu 
Zápis byl schválen beze změn. 
 
Bod 2. Zpráva o hospodaření FSv za rok 2007 
Na doporučení Ekonomické komise pod vedením prof. Ing. Jana Tywoniaka, CSc. se schvalování 
Výroční zprávy o hospodaření FSv ČVUT za rok 2007 přesouvá na příští zasedání AS. Pan 
tajemník byl zároveň požádán o doplnění Výroční zprávy dle připomínek Ekonomické komise. 
 
Bod 3. Různé 
Ing. Cajthaml položil panu děkanovi otázku ohledně řešení problémů s katedrou K128.  
Pan Děkan předpokládá řešení v propojení kateder K128 a K126 v jedinou novou katedru. 
 
Předseda AS oficiálně poděkoval prof. Tywoniakovi, Ing. Cajthamlovi a Ing. Bartošové za 
provedení kontroly doktorantského studia. 
 
Zástupci Technické komise byl přednesen dotaz na možnost umístění stojanu na kola pro studenty a 
zaměstnance. 
AS žádá prof. Šenbergera  o nalezení vhodného prostoru a způsobu instalace stojanu. 
AS  žádá Mgr. Gazdu o zjištění možných právních důsledků spojených s instalací stojanu na kola. 

 
 
 

    RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
    předseda AS FSv ČVUT 

Zapsal: J. Šunka 


